



بالقرب من شواطئ سميسمة المشرقة، يقع كازا دل مار كوجهة فاخرة مخفية تم تصميمها لتجمع بين الهدوء، الأناقة، واللحظات الهادئة, حصرياً للعائلات. حيث تعكس كل تفاصيلها جوًّا من الراحة والخصوصية والرفاهية الساحلية.

Where Luxury Meets Serenity

Tucked along the sun-kissed shores of Simaisma, Casa Del Mar is a secluded boho-luxury chalet designed for moments of peace, connection, and style. Reserved exclusively for families. Every detail reflects calm, comfort, and refined coastal living.

Chalet Features

3 Cozy Bedrooms, Including a Spacious Master Suite

Enjoy restful nights in thoughtfully styled bedrooms, with the master offering extra space, sunlight, and serene comfort.

Outdoor Room for 6 guests, with a Private Bathroom

A separate, fully equipped outdoor room designed to comfortably accommodate 6 guests, with a private bathroom ensuring both privacy and comfort.

مميزات الشاليه

3 غرف نوم مريحة، بما في ذلك جناح رئيسي واسع

استمتع بليال هادئة في غرف مصممة بعناية، حيث يوفر الجناح الرئيسي مساحة إضافية، وإضاءة طبيعية، وأجواء مثالية للاسترخاء.

غرفة خارجية تتسع لـ 6 أشخاص مع حمام خاص

غرفة خارجية منفصلة مجهزة بعناية لتوفر إقامة مريحة لـ6 أشخاص، مع حمام خاص يضمن الخصوصية والراحة.





Bohemian Natural Wood Indoor Dining Table

An indoor dining table made of natural wood with an elegant bohemian style is available, accommodating up to 6 people and adding a warm, inviting touch to the atmosphere.

طاولة طعام داخلية بوهيمية من الخشب الطبيعي

يتوفر طاولة طعام داخلية تتسع لـ 6 أشخاص، مصنوعة من الخشب الطبيعي وبنمط بوهيمي أنيق، تضيف لمسة دافئة وجذابة لأجواء المكان.



Fully Indoor Equipped Kitchen Includes

- Smart TV & Internet
- Refrigerator
- Oven
- Microwave
- Kettle
- 3 Coffee machines (Nespresso & traditional)
- Plates and bowls
- Glassware and mugs
- Full set of cookware and utensils
- Cooking knives and cutting boards
- Serving trays and essentials
- Iron

A Fully Enclosed, Standalone Outdoor Kitchen

A fully enclosed, standalone outdoor kitchen, offering a dedicated space for cooking and preparation away from the main seating areas.



مطبخ داخلي مجهّز بالكامل يشمل:

- تلفاز ذكى وإنترنت
 - ثلاجة
 - **-** فرن
 - میکروویف
 - سخّان ماء
- 3 آلات قِهوة (نسبرسو وتقليدية)
 - أطباق وأوعية
 - کاسات وأکواب
- مجموعة كاملة من أواني الطبخ والأدوات
 - سكاكين ولوحات تقطيع
 - صوانی تقدیم ولوازم آساسیة
 - کوّایة

مطبخ خارجي مستقل ومغلق

مطبخ خارجي مستقل ومغلق، يوفر مساحة إضافية للطهي والتنظيم بعيدًا عن مناطق الجلوس الرئيسية.

Private Swimming Pool With Lounge Area

Take a dip in your exclusive pool or unwind by the water on sun loungers made for golden afternoons and quiet sunset reflections.



Outdoor Jacuzzi For Rejuvenation & Relaxation

Unwind under the open sky in your private Jacuzzi, the perfect blend of warm bubbles, cool breeze, and calm vibes.

مسبح خاص مع منطقة جلوس

استرخ في المسبح الخاص أو بجانبه على كراسي الشمس، واستمتع بلحظات الغروب الهادئة أو الاستجمام في الصباح.

جاكوزي خارجي للاسترخاء والانتعاش

رفّه نفسك بجلسة جاكوزي في الهواء الطلق، حيث تلتقي الفقاعات الدافئة بنسيم البحر ولحظات السكينة.



A Separate Outdoor Lounge With A Modern Bohemian Style

A quiet, independent lounge decorated with natural textiles and soft colors, ideal for friendly gatherings and peaceful moments. It features a natural wood dining table that accommodates 8 people, along with a cozy coffee corner.

جلسة خارجية منفصلة بنمط بوهيمي عصري

مساحة مستقلة هادئة مزينة بمنسوجات طبيعية وألوان ناعمة، مثالية للجلسات الودية واللحظات الهادئة. تحتوي على طاولة طعام من الخشب الطبيعي تتسع لـ 8 أشخاص، بالإضافة إلى ركن قهوة مريح.





مطبخ خارجى ومنطقة شواء لأجواء منعشة وأمسيات دافئة

استمتع بتحضير الطعام في الهواء الطلق مع مطبخ مجهز بالكامل، مثالي للبرنش، الشواء، والجلسات العائلية. يحتوي على فرن للبيتزا والفطاير، وتنور تقليدي للخبز، ومنطقة مخصصة للشواء بين أشجار الموز والبابايا والخضرة. اجتمعوا حول محطة الشواء لتناول أطباق مدخنة ولذيذة ولحظات عشاء لل تُنسى.

Outdoor Kitchen & BBQ Grill Station For Breezy Cooking and Cozy Evenings

Enjoy preparing meals outdoors with a fully equipped kitchen, perfect for brunch, grilling, and family gatherings. It features a pizza and flatbread oven, a traditional clay oven for baking, and a dedicated grilling area nestled among banana, papaya, and vegetable trees. Gather around the BBQ grill station for smoky, delicious bites under the stars, creating unforgettable dinner moments.



Shaded Parking And Outdoor Lounge Areas

Convenient parking and multiple shaded seating spots make relaxing outdoors effortless and comfortable all day.

Fully Equipped Indoor Kitchen With Earthy Finishes

Enjoy a modern kitchen that combines function with natural design elements, offering everything you need to prepare family meals.

Dining Area With Custom Wood & Olive-Green Table

Share meals around a beautifully crafted table that reflects the warmth and organic character of the space.

Elegant Indoor-Outdoor Flow

Designed to connect interior comfort with greenery exterior calm, allowing moments to move seamlessly from inside to out.



مواقف مظللة ومساحات جلوس خارجية

توفر مواقف مظللة للسيارات، بالإضافة إلى جلسات خارجية مريحة طوال اليوم.

مطبخ داخلي مجهز بالكامل بتشطيبات طبيعية

مطبخ عملي وأنيق يجمع بين الأجهزة الحديثة والتصميم الطبيعي لتجربة طهي منزلية متكاملة.

منطقة طعام بطاولة خشبية بلون زيتوني مميز

تناول وجباتكِ مع العائلة على طاولة صُممت خصيصاً لتعكس الدفء والبساطة البوهيمية.

تصميم داخلي وخارجي بانسيابية أنيقة

تصميم معماري يجمع بين راحة المساحات الداخلية وهدوء المساحات الخارجية الخضراء، ليمنحك تجربة متكاملة تبقى في الذاكرة.



Private Events & Gatherings

Casa Del Mar offers an exclusive setting for intimate celebrations, ladies family gatherings, private brunches, and family-style gatherings. The ambiance, layout, and amenities create an effortless space for special moments.

(Event guidelines and capacity limits apply. Please inquire for more details).

الفعاليات واللقاءات الخاصة

كازا دِل مار مثالي للمناسبات الخاصة، والتجمعات العائلية النسائية، البرنشات الخاصة، والدحتفالات العائلية الأنيقة. حيث يمنحك تنسيق المساحات في ظل بيئة مريحة وراقية لأي مناسبة.

(تُطبّق شروطَ الحجز والسعة القصوى. يُرجى الاستفسار لمزيد من التفاصيل).



Bohemian Natural Wood Indoor Dining Table

- •Simaisma Mosque: One of Qatar's oldest and most charming landmarks.
- Simaisma Family Beach: Tranquil waters, shaded seating, and a family-friendly atmosphere.
- Water sports & kayaking zones nearby.
- Local cafés and traditional eateries are within minutes.
- •Quick access to Al Meera, petrol stations, and daily essentials.



أهم المعالم القريبة – سميسمة، قطر

- مسجد سميسمة: من أقدم وأجمل المعالم التراثية في قطر.
- شاطئ سميسمة العائلي: مياه هادئة ومناطق مظللة وأجواء مناسبة للعائلات مناطق الرياضات المائية والتجديف بالقوارب.
- مناطق الرياضات المائية والتجديف بالقوارب.
- مقاهى ومطاعم محلية بطابع قطري تقليدي.
- وصول سريع إلى سوبرماركت الميرة ومحطات الوقود والخدمات الأساسية.

Exclusively For Families And Ladies Family Gatherings

To maintain a serene and respectful atmosphere, Casa Del Mar exclusively welcomes bookings from families. Reservations by male-only groups are not allowed.

حصرياً للعائلات والتجمعات العائلية النسائية

للحفاظ على بيئة هادئة وراقية، تستقبل كازا دِل مار فقط الحجوزات العائلية.

لا يُسمح بالحجوزات التي تقتصر على الرجال.

Booking Rates

- Weekdays (Sunday Wednesday): QR 4,000 per night.
- Weekends (Thursday Saturday): QR 4,500 per night.
- Rates include full access to all chalet amenities.
- Events or gatherings may incur additional charges based on guest count.

أسعار الحجز

- ا أيام الأسبوع (من الأحد إلى الأربعاء): **4,000 ريال قطري** لليلة الواحدة.
- عطلة نهاية الأسبوع (من الخميس إلى السبت): **4,500 ريال قطري** لليلة الواحدة.
 - تشمل الأسعار استخدام جميع مرافق الشاليه.
- قد تُطبّق رسوم إضافية على الفعاليات أو التجمعات، حسب عدد الضيوف.

Location: Simaisma, Qatar

Bookings: Available through our website or via WhatsApp

الموقع: سميسمة، قطر

الحجوزات: متاحة عبر موقعنا الإلكتروني أو من خلال واتساب

Casa Del Mar Policies

To ensure a clean, peaceful, and respectful environment for all guests, Casa Del Mar enforces the following policies:

- Smoking is strictly prohibited indoors and outdoors, this includes cigarettes, cigars, and shisha. Violation Fine: QR 1,000.
- Confetti, firecrackers, or fireworks are not allowed anywhere on the chalet. Violation Fine: QR 1,000.
- •Only families and their female members only guests are permitted.
- Guests are kindly asked to leave the space clean and in good condition.
- Loud music is not allowed outdoors after midnight to maintain a serene atmosphere.
- No food or drinks are allowed inside or near the swimming pool for hygiene and safety.
- Any violation of the above policies may result in a fine.

سیاسات کازا دل مار

لضمان بيئة نظيفة، هادئة، ومحترمة لجميع الضيوف، يلتزم كازا دل مار بتنفيذ السياسات التالية:

- التدخين ممنوع تماماً داخل المبنى وخارجه، ويشمل ذلك السجائر، السيجار، والشيشة. غرامة المخالفة: 1,000 ريال قطري.
- يُمنع استخدام الورق الملون (الكونفيتي)، الألعاب النارية، والمفرقعات في جميع أرجاء الشاليه. غرامة المخالفة: 1,000 ريال قطري.
 - الحجوزات متاحة فقط للعائلات ونساء العائلات.
 - يُرجى من الضيوف المحافظة على نظافة المكان والحفاظ عليه بحالة جيدة.
- يُمنع تشغيل الموسيقى بصوت مرتفع في الأماكن الخارجية بعد منتصف الليل، للحفاظ على أجواء هادئة.
- ممنوع تناول الطعام أو المشروبات داخل أو بالقرب من حمام السباحة حفاظاً على النظافة والسلامة.
 - أي مخالفة لهذه السياسات قد تؤدي إلى فرض غرامات.

Terms & Conditions

Check-In / Check-Out

- Check-in: 3:00 PM | Check-out: 12:00 PM Early check-in or late check-out is subject to availability and may incur additional charges.
- Please note: Our cleaning service begins promptly at 12:00 PM and continues until 3:00 PM to prepare for the next guest.
- Any delay in check-out may result in the cleaning team entering the chalet to begin housekeeping, as we are committed to honoring upcoming reservations.

Booking & Payment

- Full payment is required to confirm your booking.
- Bookings are made through our website, WhatsApp, or Fawran.

Cancellation Policy

• All bookings are non-refundable; however, the paid amount will be added to your wallet as credit, valid for future bookings within two months only, subject to availability.

Damage & Liability

- Guests are responsible for any damages caused during their stay.
- Casa Del Mar is not liable for loss of personal belongings or injuries incurred on the property.

Event Use

- Hosting gatherings or events must be pre-approved.
- Additional fees and guidelines may apply for private events.

Safety & Respect

- Please follow all pool rules and safety signs.
- Respect neighbors and staff.

الشروط والأحكام

تسجيل الوصول / المغادرة

- تسجيل الوصول: الساعة 3:00 مساءً | تسجيل المغادرة: 12:00 ظهرًا يُمكن طلب تسجيل وصول مبكر أو مغادرة متأخرة حسب التوفر، وقد يتم احتساب رسوم إضافية.
- يرجى الملاحظة: تبدأ خدمة التنظيف الساعة 12:00 ظهرًا وتستمر حتى الساعة 3:00 مساءً لتحضير الشاليه للضيوف التاليين.
- أي تأخير في المغادرة قد يؤدي إلى دخول فريق التنظيف للشاليه لبدء أعمال التنظيف، نظرًا لالتزاماتنا تجاه الحجوزات القادمة.

الحجز والدفع

- يجب دفع كامل المبلغ لتأكيد الحجز.
- يتم الحجز من خلال الموقع الإلكتروني، واتساب، أو عبر منصة فوراً.

سياسة الإلغاء

- جميع الحجوزات غير قابلة للاسترداد؛ ولكن سيتم إضافة المبلغ المدفوع إلى محفظتك الإلكترونية كرصيد صالح للاستخدام في حجوزات مستقبلية خلال مدة أقصاها شهران فقط، وذلك حسب التوفر.

الأضرار والمسؤولية

- يتحمل الضيف المسؤولية عن أي أضرار تحدث خلال فترة الإقامة.
- لا تتحمّل كازا دِل مار مسؤولية فقدان الممتلكات الشخصية أو الإصابات داخل العقار.

استخدام الشاليه في المناسبات

- يجب الحصول على موافقة مسبقة لتنظيم أي فعالية أو تجمع.
- قد يتم تطبيق رسوم إضافية وشروط محددة على الفعاليات الخاصة.

السلامة والاحترام

- يُرجى الدلتزام بجميع تعليمات السلامة الخاصة بالمسبح.
 - يُرجى احترام الجيران وفريق العمل.

